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Notulen Online Algemene Leden Vergadering Apneu Vereniging  
 
Datum : 24 april 2024 
Plaats :  Online via Teams  
Tijd : 19.30-20:40 uur 
 

 Onderwerp 
1. Opening en welkom  

Jelly Stapert (ad interim voorzitter) opent de online algemene ledenvergadering en 
heet iedereen van harte welkom. 
 
Huishoudelijke mededelingen 
De volgende huishoudelijke mededelingen worden gedeeld: 
- Karin Slotman kan wegens familie omstandigheden niet aanwezig zijn en Jelly 
Stapert zal de rol van gespreksleiding op zich. 
- Tom Dekkers vervangt Sandra Houtepen en zal de campagne  
“Vroegtijdige Diagnose” toelichten. 
 
Twee keer per jaar Algemene Ledenvergadering 
Twee keer per jaar vindt de Algemene Ledenvergadering plaats. In het voorjaar is 
de online vergadering en in het najaar is de fysieke vergadering. 
 
Dit jaar zal de fysieke vergadering plaats vinden op de Ledendag op zaterdag 30 
november in het Leerhotel Het Klooster in Amersfoort. 
 
Meer informatie over de invulling van deze Ledendag volgt snel.  
 
Nagedachtenis Jaap Westbroek 
Jelly Stapert gedenkt Jaap Westbroek. 
 
Bestuursleden ApneuVereniging 
De ApneuVereniging heeft een vacature voor een bestuurslid. Indien er interesse 
is of als is nog op zoek naar bestuursleden 
 
   

2. Filmpje resultaten 2023 
Een kort filmpje van 1 minuut is getoond.  
Dit filmpje is gedeeld op de website van de ApneuVereniging. 
 

3. Jaarverslag en vragen - Jelly Stapert 
Jelly Stapert licht het jaarverslag toe. 
Servicebureau 
- 2023 is een overgangsjaar geweest met een paar hickups, waarin veel is ge-
beurd, waaronder de oprichting van het Servicebureau, bestaande uit Karin Slot-
man, Erica van Ommen en Mary-Ann Gerding. 
Het servicebureau zal in het voorjaar geëvalueerd worden. 
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de eerste geluiden zijn zeer positief. 
 
Leden aantal 
De ApneuVereniging bestaat uit ongeveer 10.000 leden, waarvan 125 zeer  
betrokken vrijwilligers. 
 
IKU Dagen / Meerjarenplan 
Elk district heeft een IKU dag georganiseerd (Informatie- en Kennisuitwisseling) 
voor de medewerkers/vrijwilligers met het thema: De toekomst van de ApneuVer-
eniging. 
 
Momenteel is een werkgroep bezig met het meerjarenplan en neemt de resultaten 
en inzichten van de 4 IKU district dagen mee in het meerjarenplan. 

4. Jaarrekening en Vragen - Ed Koster 
Ed Koster, de penningmeester, licht de jaarrekening toe. 
De ApneuVereniging heeft, rekening houdend met de begroting, een positief resul-
taat. 
Deze positieve financiën is mede te danken aan:  

- lagere lasten dan was begroot, namelijk EUR 445,972 in plaats van EUR 
541,900. 

- Achterstallige facturatie is teruggebracht van EUR 158.861 naar EUR 3.671. 
- De continuïteitsreserve is iets verlaagd t.o.v. 2022. 

 
Op 15 maart jl. is de definitieve jaarrekening uitgebracht en heeft de voorlopige 
versie van NPS vervangen. 
 
Kascontrolecommissie 
In 2022 bestond de kascommissie uit 2 leden en er heeft geen (her)benoeming 
plaatsgevonden. 
Twee leden van de ApneuVereniging, te weten Yvette Tournier en Peter Diepen 
hebben gezamenlijk formeel de kascontrole op zich genomen. 
Uit deze controle zijn o.a. de volgende punten gekomen: 

- afschrijving van pc’s: Opschonen van de pc’s die als 0 euro op de balans 
staan en de afschrijftermijn per pc/laptop verlagen. 

- De hoge post debiteuren verlagen: dit is ondertussen al gebeurd en kas-
commissie spreekt hier hun dankbaarheid voor uit. 

- ANBI Status: wegens vereisten i.v.m. de ANBI status van de ApneuVereni-
ging is de jaarrekening iets afwijkend.  

5. Campagne `Vroegtijdige Diagnose’ 
Tom Dekker licht de campagne ‘Vroegtijdige diagnose’ o.a. het volgende toe: 
 
Uit onderzoek blijkt dat minimaal 35% van de mensen gemiddeld tussen de 5 en 8 
jaar heeft moeten zoeken naar diagnose en in tussentijd meerdere aandoenin-
gen/ziekten heeft ontwikkeld. 
 
Slaapapneu wordt vaak een modeziekte of hype genoemd. 
 
Er moet vaker en sneller aan slaapapneu gedacht worden en op getest worden om 
dit in vroeger stadium te ontdekken c.q. uit te sluiten. 
Met een kleine investering kan er door medici een apparaat aangeschaft worden 
welke met aan zekerheid grenzende waarschijnlijkheid slaapapneu kan diagnosti-
ceren. 
Ook bij specialisten ligt er een taak om vroegtijdig te signaleren/herkennen als 



Algemene ledenvergadering 24 april 2024 3 

een patiënt bij meerdere afdelingenpoli’s loopt en er geen eenduidige diagnose is. 
Voor de overheid en zorgverzekeraars is dit zeker een positief punt omdat er  
kosten bespaart kunnen worden. 
 
De nieuwe richtlijnen die medio dit jaar uit komt lijken minder handvaten/richtlij-
nen te bieden om goed te kunnen diagnosticeren. 
Op de website van de ApneuVereniging is meer informatie hierover gedeeld over 
dit onderwerp. 
 
Het is van belang om meer toegang/voet tussen de deur te krijgen bij medische 
specialisten. 
 
Jelly Stapert voegt hieraan toe dat de Medische Advies Raad eveneens een huis-
arts als lid heeft en er wellicht nieuwe deuren geopend kunnen worden. 

6. Toelichting onderzoeksresultaten Verian door Natasja van der Laan (Ma-
naging Director) 
Natasja licht toe wat de opzet van het onderzoek is geweest en de uitkomst: 

- doelgroep zijn Apneupatiënten 
- er heeft steekproef plaatsgevonden onder de slaapklinieken, ziekenhuizen, 

leveranciers en leden van de ApneuVereniging 
- Ongeveer 6.000 respondenten 
- Profielschets: 2/3 is man en 1/3 vrouw 
- 90% van de respondenten maakt gebruik van CPAP, 6%% MRA 
- Uit onderzoek blijkt dat het gemiddeld 8 jaar duurt voordat de diagnose 

apneu wordt vastgesteld 
- Het is vaak de partner die slaapapneu aankaart 
- Impact diagnose slaapapneu: veel klachten drukken op het welzijn en re-

sulteert in dat 1 op de 3 slaapapneu patiënten niet goed kan functioneren 
op werk 

- 1 op de 7 slaapapneu patiënten komen hierdoor langdurig thuis te zitten. 
De rol van de Arboarts is erg belangrijk en kan veel impact hebben. 

- de diagnose wordt 56% door de longarts vastgesteld en 20% door de KNO 
Arts. 

Vroeg diagnose is enorm van belang wegens impact en effect op gezondheid. 
 
Het volledige rapport is gedeeld op de website van de ApneuVereniging. 
 
Vragen / opmerkingen 
De volgende vragen zijn door leden via de chat gesteld: 
 
m.b.t. wearables: 
De ApneuVereniging heeft op het Symposium 12 april aandacht aan besteed en 
uitgebreide bijdrage is te vinden op de website. 
 
m.b.t. benaderen Arbo Artsen 
Voorstel om Arboartsen te benaderen voor vroeg diagnose.  
Jelly Stapert beaamt dit en licht toe dat de Medische Advies Raad nieuw leven is 
ingeblazen en er is nu eveneens een huisarts als lid. Mogelijk geeft dat een ope-
ning. Dit zal deuren openen in en mooi om zo deuren te openen. 
 
m.b.t Jaarrekening 
Er kan nog gestemd worden op de jaarrekening. 
 

7. Afsluiting  
Jelly Stapert bedankt iedereen voor de aanwezigheid, het meedenken en de feed-
back die is gegeven. 
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Zaterdag 30 november vindt de volgende ALV plaats (fysiek). 

 


